
Številka: 900-236/2023-2
V Ljubljani, dne 02. 10. 2023                                                                                         

           
ZAPISNIK

3. izredne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je potekala v SOBOTO, 30. septembra 
2023 od 11. ure naprej pred Športno dvorano Krim, Ob dolenjski železnici 50, Ljubljana.

3. izredno sejo Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine Ljubljana 
sklicala in vodila predsednica sveta Katarina Juvanc Šinkovec.

Ugotovila je, da je od 14-ih članov sveta na seji navzočih 10 članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen 
in je lahko pričel z delom.

NAVZOČI ČLANI SVETA:, Katarina Juvanc Šinkovec, Alojz Mlakar, Aliana Moscatello, Tomaž 
Vargazon, Boštjan Doljak, mag. Andreja Troppan, Andreja Vrtačnik Kremžar, Anton Grošelj, Maja Rus, 
Žiga Skvarča

ODSOTNI ČLANI SVETA:, Peter Kolenc – opr., Robert Okorn, Jure Maleš, Erna Kokalj Jezovšek

OSTALI  NAVZOČI: Ana Ralović – SLS, MU MOL. 

Seja je bila sklicana z naslednjim dnevnim redom:
01. Dan ČS Rudnik 2023
02. Razno

AD 1
Dan ČS Rudnik 2023

Navzoči člani Sveta so sodelovali na prireditvi Dan ČS Rudnik 2023, ki je letošnje leto potekal v 
sodelovanju z Osnovno šolo Oskarja Kovačiča s športnim Oskarjevim pohodom na Golovec ter zaključil 
s srečanjem krajanov pred športno dvorano Krim. Zaradi napovedanega slabega vremena se je dogodek 
prestavil za en teden, na soboto 30. septembra 2023 in se z nagovorom napovedovalke pričel ob 11. uri. 
Po daljšem štiriletnem premoru so se na stojnicah predstavila številna društva, športna društva ter javni 
zavodi, ki delujejo na območju ČS Rudnik, svoje dejavnosti pa so predstavile tudi nekatere javne službe.
Na prizorišču se je odvil  kulturni in športni program, izvedeni so bili pevski nastopi ter športne
predstavitve, udeleženci pa so se pod nadzorom gasilcev lahko preizkusili v raznih tehnikah ter se 
udeležili številnih ustvarjalnih delavnic. Vsi udeleženci so se posladkali s palačinkami.
Udeležencem dogodka je bil razdeljen promocijski material ČS Rudnik, na stojnici so se zbirale pobude 
krajanov in podale vse informacije, ki se odvijajo v četrtni skupnosti.

Člani Sveta Četrtne skupnosti Rudnik so letošnjo prireditev ocenili kot zelo uspešno in predlagali enako 
izvedbo v prihodnjem letu.



AD 2
Razno

Največ pobud krajanov je prispelo za organiziranje lokalne tržnice enkrat tedensko na območju 
Rakovnika.
Sestal se je tudi Uredniški odbor ČS Rudnik, ki se je dogovoril za izdajo zadnjega glasila Rudniška 
četrtinka.

Seja je bila zaključena ob 17.00 uri.

Zapisala:
Ana Ralović

        Predsednica Sveta ČS Rudnik, MOL
          Katarina Juvanc Šinkovec
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